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Pod záštitou hejtmana LK Stanislava Eichlera (ČSSD) se v sídle Libereckého kraje,
uskutečnila panelová diskuse na téma Jaká je budoucnost financování sportu v České
republice, kterou připravil poslanec PČR Josef Dobeš.

Na konferenci vystoupila řada osobností sportovního a veřejného života, například
místopředseda Českého svazu tělesné výchovy a předseda Fotbalové asociace ČR
Miroslav Pelta, hejtmanLibereckéhokrajeStanislavEichler, Radek Cikl, náměstek
hejtmana LK pro školství a sport, Miroslav Pelta, místopředseda ČSTV a předseda FA
ČR,  Bořek Sedlák, reprezentantnt ČR ve skoku na lyžích, Jan Matura, reprezentantnt
ČR ve skoku na lyžích, či Věra Černá, z. mistryně sportu ve sportovní gymnastice.

 „Pozval jsem na společnou diskusi osobnosti z oblasti sportu na téma jeho financování a rozvoje.
Cílem diskuse je prezentace mých návrhů na zlepšení v této oblasti a získání dalších názorů a
námětů,“ vysvětlil poslanec.

Ten chce, aby ze státního rozpočtu byla vyčleněna vyšší suma na podporu sportu, než je tomu
doposud. Podává proto návrh, aby sportovní rozpočet Ministerstva školství, mládeže a
tělovýchovy byl v příštím roce navýšen o 800 milionů korun, tak jak před časem sliboval
ministr financí Kalousek. Nejméně třetinu požadované částky navrhuje  věnovat mladým
sportovcům.

„Tedy 300 milionů by bylo určeno výhradně na podporu mládeže ve sportovních oddílech,
klubech a jednotách,“ řekl Dobeš.
Účastníci diskuse se rovněž zabývali i lokálními tématy, například, zda by ZŠ Ještědská měla
být převedena z režimu sportovní školy do režimu běžné školy. Účastníci konference byli proti.



 


